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Vraag 1 In het voorstel staat genoemd dat de offerte(s) verouderd zijn. In hoeverre is het realistisch 

om toch van dit bedrag uit te gaan? Wat zijn de (vervolg) mogelijkheden als het bedrag niet 

toereikend blijkt te zijn. 

Met betrekking tot de offerte van behandelplan vijver Heidepark 2023 (bijlage 3 bij raadsvoorstel) 

bij , deze offerte is van december 2023, deze hebben we in januari 2024 van de Stichting 

ontvangen. In het verleden 2020 was er bij dit bedrijf (Bij De Oorsprong) ook een offerte 

opgevraagd deze is eind 2023 hiervan is de verwachting dat deze nog geldig is.  

De offerte voor de bomenonderhoud is van augustus 2020, deze is eind vorig jaar ambtelijk 

beoordeeld en is geconcludeerd dat deze bedragen marktconform zijn. 

De offerte van de ontijzering installatie is van augustus 2020, deze is niet meer geldig, gezien de 

(beperkte) hoogte van het bedrag is hier geen update meer van aangevraagd. 

De offerte van het behandelplan is naar verwachting nog geldig dit betreft de grootste investering, 

op die basis wordt hier geen groot risico verwacht. Voor de structurele vergoeding van het 

bomenonderhoud hadden we afgesproken dat het bedrag jaarlijks wordt geïndexeerd dit is niet als 

zodanig benoemd in het raadsvoorstel, maar dit is wel afgesproken. 

Vraag 2 In het voorstel wordt genoemd dat de toekomstbestendigheid van de exploitatie een risico is 

voor het voortbestaan van Natuurlijk Heidepark. Hierbij wordt een voorstel gedaan om expertise aan 

te bieden of te laten onderzoeken op welke wijze dit gewaarborgd is. Is dit geheel vrijblijvend of is het 

een voorwaarde voor het verkrijgen van deze bijdrage? 

Dit advies is vrijblijvend bedoeld voor de stichting om meer financiële inzicht te verkrijgen en bij te 

kunnen sturen indien nodig. Aangaande de toekomstbestendigheid is er sinds begin dit jaar een 

nieuwe bedrijfsleider aanwezig die al een aantal kostenbesparingen heeft doorgevoerd. Daarnaast 

is er sinds vorig jaar een paviljoen bij het kabouterbos aanwezig die wordt verhuurd voor 

(kinder)feestjes hier zijn voor dit jaar al de nodige reserveringen voor gedaan. Het bestuur en de 

vrijwilligers zijn druk doende om op alle mogelijke manieren de exploitatie toekomstbestendig te 

krijgen.  Het college ziet die kansen ook en wil dit ondersteunen middels voorliggend voorstel.  

 


